



ST. CLARE'S GIRLS' SCHOOL

50 MOUNT DAVIS ROAD,
HONG KONG

Web Page : www.stclare.edu.hk
E-mail : info@stclare.hk

Tel : 2817 1764
Fax : 2855 8420

21 October 2021

Dear Parents,

Arrangements of lessons from 1 November onwards (S4 & S6)

According to the latest COVID-19 vaccination record, the number of S4 and S6 students having received one dose (aged 12 to 17) and two doses (aged 18 or above) of COVID-19 vaccine for more than 14 days does not meet the target of 70%. Hence, half-day face-to-face classes will be maintained for S4 and S6 in November until further notice.

Regular online lessons in the afternoon will be conducted via Zoom as scheduled. Please note that all online classes are regular lessons and attendance will be taken. All students are required to attend these lessons on time.

The school will review the aforementioned arrangements constantly and inform parents of the latest adjustments made if necessary.

Should you have any enquiries, please contact the class teachers. Thank you for your attention.

Yours sincerely,

Mrs. Cherry Chan
Principal





ST. CLARE'S GIRLS' SCHOOL

50 MOUNT DAVIS ROAD,
HONG KONG

Web Page : www.stclare.edu.hk
E-mail : info@stclare.hk

Tel : 2817 1764
Fax : 2855 8420

敬啟者：

中四及中六年級 — 十一月一日起課堂安排

根據全校學生接種 2019 冠狀病毒病疫苗的最新調查結果顯示，中四及中六級已完成接種第一劑疫苗（12 至 17 歲）及第二劑疫苗（18 歲或以上）並超過十四天的學生，未達百分之七十。有鑑於此，學校將於十一月份維持半日制面授課堂直至另行通知。

下午常規課堂將如常於 Zoom 網上進行。以上課堂均為常規課堂，學生必須準時出席。

學校會密切跟進以上的安排；倘有更改，定適時公布。如有垂詢，請聯絡班主任。

此致

貴家長

校長陳黃碧瑜謹啟

二零二一年十月二十一日